
Goedenavond dames en heren, 
 
Eigenlijk had ik hier niet hoeven staan als u zich eerder gerealiseerd had wat u van 
ons vraagt. Velen van u weten niet dat in het verleden, het Marijkeveld het 
voetbalveld van de SV Monnickendam was, van de Bernhardlaan tot halverwege het 
stadhuis, ongeveer 16.000 m² daarvan is nu een schamele 20% aan groen over. 
Alleen al dit gegeven en de intentie van het Gemeentebestuur uit de begin jaren 90 
om het restant van het Marijkeveld ongemoeid te laten, zou u moeten doen beseffen 
dat er al veel te veel van ons is gevraagd en verder bebouwen van het Marijkeveld 
moreel onverantwoord is. Laat het restant van het Marijkeveld met rust. 
 
In de beschikbare tijd is er onvoldoende ruimte om alle gedane beweringen te 
weerleggen en hoewel niet volledig, hebben we hopelijk voldoende duidelijk gemaakt 
dat wij het totaal oneens zijn met het voorstel van B&W. 
 
Terwijl we ons verdiepten in het voorstel dat u door B&W is voorgelegd, is ons 
opgevallen dat uw coalitieakkoord behoorlijk elastisch is. Afspraken als de 
herinrichting van het sportpark en een maximale stijging van de OZB met 15% 
worden niet nagekomen. Dan moet het ook geen probleem zijn om de locatiekeuze 
voor de sporthal te wijzigen. 
 
Een erg dure oplossing voor een sporthal op het Marijkeveld, waarin ook nog eens 
ruimte wordt gemaakt voor commerciële activiteiten, zoals een sportschool en een 
fysiotherapiepraktijk, blokkeert de komende jaren de herinrichting van het sportpark, 
zo laat u de sportverenigingen en de omwonenden van het Marijkeveld in de kou 
staan. Bovendien is het faciliteren van commerciële bedrijven geen taak voor de 
gemeente. Omdat u verplicht bent een commerciële huurprijs per m² te rekenen, 
gebaseerd op de hoge kosten, zal die vele malen hoger liggen dan wat er nu betaald 
wordt. Is dat haalbaar? Ik denk het niet. 
 
In eerste instantie, toen ook wij geïnformeerd werden, heb ik me vol enthousiasme 
geworpen op een integrale oplossing van meerdere problemen die er spelen, maar 
het blijkt dat dat voor u een brug te ver is, dus beperken we ons nu tot de realisatie 
van een sporthal, maar dan wel op het sportpark. 
 
Wij hebben met alle fracties gesprekken gehad, om enerzijds onze bezwaren als 
omwonenden van het Marijkeveld kenbaar te maken, maar daar wij ervan overtuigd 
zijn dat de locatie op het sportpark een veel betere en goedkopere oplossing is, 
hebben we daar ook ideeën voor aangedragen. Onze protesten zijn dan ook niet 
alleen in het belang van de Oranjewijkers, maar ook voor de sportverenigingen en de 
bewoners van de Corn. Dirksznlaan en financieel gezien, ook voor alle inwoners van 
Waterland. Wij hebben echter, moeten constateren dat inspraak en participatie door 
een aantal onder u wel met de mond beleden wordt, maar dat in het achterhoofd de 
gedachte leeft,” je kan praten wat je wil, maar wij hebben hiervoor gekozen, dus moet 
het doorgaan”. Een teleurstellende gewaarwording. 
 
Al onze bezwaren worden weggewuifd met goed bedoelde welwillendheid. We 
maken er geen blokkendoos van, maar een fraai gebouw met veel glas en groene 
muren en het wordt helemaal niet zo hoog als u zegt. Natuurlijk plaatsen we het ver 
van uw huis af, bijvoorbeeld over de Pierebaan, zodat u minimale last heeft. Dat is 



allemaal wensdenken, is niet haalbaar en staat haaks op de schetsen in de 
inpassingsstudie. We moeten uitkijken dat, niet alleen wij, maar ook u, niet op het 
verkeerde been worden gezet. Het is een dwaas en ondoordacht plan. 
 
Daar tegenover worden alle bezwaren om op het sportpark te bouwen aangedikt. 
Bijvoorbeeld de ontsluiting naar de N518 is erg moeilijk, kijk maar hoe moeizaam de 
ontsluiting van ’t Galgenriet gaat. Dames en Heren, dat is appels met peren 
vergelijken. Immers, Rijkswater staat geeft miljarden uit om de Waterlandse zeedijk 
te verhogen en te verstevigen, maar de Gemeente Waterland wil de dijk juist 
verlagen om ’t Galgenriet beter bereikbaar te maken. 
Voor de ontsluiting van het sportpark is slechts een simpele dam of brug over een 
sloot nodig. Bovendien zijn er al 8 ontsluitingen op dit traject. 
 
Bovendien is een extra voordeel van ons voorstel dat voor de herindeling van het 
sportpark juist meer ruimte vrijkomt. 
 
Wat nog onderbelicht is, maar wij hier zeker nog onder uw aandacht willen brengen, 
is de overlast voor de omwonenden en de bewoners van Swaensborch, die u teweeg 
brengt, door de sportaccommodatie op het Marijkeveld/Pierebaan te situeren.  

• De hele avond rijden er auto’s af en aan, waarvan de lichten hinderlijk in de 
ramen schijnen. 

• Iedere avond tot na twaalven trekken er, meestal met een biertje op, spelers 
en supporters luidruchtig op huis aan.  

• Het grootste risico is echter de ondergrondse, vrij toegankelijke 
parkeergarage. U kunt er staat op maken dat dat een ideale hangplek wordt 
voor onze jeugd, met brommertjes, drank, drugs, gettoblasters en ook 
vuurwerk want dat klinkt daar zo lekker. 

Wij verzoeken u dringend dit ook mee te nemen in uw beslissing. 
 
Vanavond moet u beslissen of u middelen beschikbaar stelt voor het 
voorbereidingskrediet. Alle fracties bezweren dat er nog niets vast staat en een 
definitieve keuze pas volgt na alle benodigde onderzoeken en haalbaarheidsstudies.  
Als u ondanks het voorgaande daar toch veel geld voor uit gaat geven, is het zaak 
alleen al uit zorgvuldigheid naar de sportverenigingen, de bewoners van de Corn. 
Dirksznlaan en de omwonenden van het Marijkeveld, te beginnen met een actueel, 
onafhankelijk onderzoek door externe deskundigen te laten uitvoeren naar beide 
locaties. Mocht u dat niet van plan zijn, weet dan, dat u ons tegenover u treft en wij 
dit onderzoek zo nodig zullen afdwingen. Wij hopen dat dat niet nodig is en we “on 
speaking terms” blijven. 
 
Ik eindig met een wijze raad van Cokky Hilhorst, zij is hoogleraar Business & 
Informatietechnologie aan het Nyenrode Instituut:  Zij adviseert 'Laat je niet 
omverblazen door allerlei deskundigen, het zit hem vooral in gezond verstand'.   
 
Hierbij doen wij een dringend beroep op úw gezonde verstand.  
 
 


